
El Consell de Formentera reclama la cobertura del servei d'oftalmologia a l'Hospital 
dilluns, 18 de novembre de 2013 13:24

L’àrea de Benestar Social de Formentera, a través de la seva consellera, Dolores F. Tamargo,
insta al Govern Balear perquè el servei d’oftalmologia de l’Hospital de Formentera sigui cobert
al més aviat possible per tal de garantir els mateixos drets a la ciutadania que la resta de
l’arxipèlag balear.

  

Actualment, la ciutadania de Formentera que requereix del servei d’oftalmologia, es veu
obligada a desplaçar-se fins a Eivissa, amb totes les molèsties que això comporta.
L’Hospital de Formentera és un servei essencial per la nostra ciutadania i que ens equilibra
territorialment a la resta de Balears, també en el grau de qualitat assolit pels professionals que
el conformen. La qual cosa evita al màxim els desplaçaments entre illes. 

És responsabilitat de la Comunitat Autònoma, i així ho diu l’Estatut d’Autonomia de les Illes
Balears, garantir els mateixos drets per a tots els habitants de les Balears. El dret a la salut no
ha d’anar vinculat a raons econòmiques i per aquest motiu des del Consell de Formentera es
destinaran tots els esforços perquè els serveis bàsics es continuïn prestant amb la mateixa
qualitat a la nostra illa, i no hi hagi desigualtats.

De la mateixa manera, l’equip de govern del Consell de Formentera confia que el delegat del
Govern Balear a Formentera, José Manuel Alcaraz, es situï al costat de la institució insular en
aquesta reivindicació per preservar els nostres serveis i traslladi al Govern Balear la
preocupació per l’actual mancança de cobertura del servei d’oftalmologia a l’Hospital de
Formentera.
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